

Title (en)

SLIDE SUPPORT FOR MASSAGING SHOWER HEAD.

Title (de)

GLEITSTÜTZE FÜR EINEN MASSAGEDUSCHENKOPF.

Title (fr)

SUPPORT AVEC VA-ET-VIENT POUR DOUCHE MASSEUSE.

Publication

EP 0589931 A1 19940406 (FR)

Application

EP 92911538 A 19920526

Priority

- FR 9106676 A 19910528
- FR 9200466 W 19920526

Abstract (en)

[origin: WO9221829A1] A bar for a manually controlled slidably movable massaging shower head, the sliding element (33) being located within the tube (4). The assembly (1) is arranged over a shower tray (2) and comprises a tube (4) with a slot at (5), and is attached to the wall by supports (3, 3') with a pull chain (10) coming out of the upper support (3). The sliding element (33) in the tube (4) comprises a shower holder (6) with a clip (7). Travel is limited by a stop (11). The tube (4) may be held in a desired position by tightening a knob (12).

Abstract (fr)

L'invention concerne une colonne avec va-et-vient à commande manuelle pour douche masseuse dont le coulisseau (33) se trouve à l'intérieur du tube (4). L'ensemble (1) est présenté au-dessus d'un receveur de douche (2) composé d'un tube (4) fendu en (5), le tout fixé au mur par les supports (3, 3'), la chaînette de traction (10) sortant par le support (3) du haut. Le coulisseau (33), qui est à l'intérieur du tube (4) comporte un support de douche (6) avec une pince (7). La course est limitée par un curseur (11). La position du tube (4) peut être bloquée par le serrage du bouton (12).

IPC 1-7

A47K 1/00

IPC 8 full level

E03C 1/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/06 (2013.01); **E03C 1/066** (2013.01)

Cited by

US7527231B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9221829 A1 19921210; AT E136203 T1 19960415; CA 2102096 A1 19921129; CZ 246193 A3 19940413; DE 69209646 D1 19960509; DE 69209646 T2 19961002; EP 0589931 A1 19940406; EP 0589931 B1 19960403; FR 2677056 A1 19921204; FR 2677056 B3 19930820; JP H07504467 A 19950518; SK 130993 A3 19940406

DOCDB simple family (application)

FR 9200466 W 19920526; AT 92911538 T 19920526; CA 2102096 A 19920526; CS 246193 A 19920526; DE 69209646 T 19920526; EP 92911538 A 19920526; FR 9106676 A 19910528; JP 51047492 A 19920526; SK 130993 A 19920526